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INTERPELACJA 
Dotyczy: skierowania tramwajów niskopodłogowych na osiedla Teofilów i Dąbrowa 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Według danych Narodowego Spisu Powszechnego 2021 Teofilów i Dąbrowa to demograficznie jedne z 
najstarszych osiedli w naszym mieście. Mieszkający tam seniorzy zgłosili się do mnie z prośbą o interwencję 
w sprawie taboru tramwajowego, który jest wysyłany na te osiedla na liniach 2, 8 i 16. Tabor 
wysokopodłogowy wysyłany na te linie jest nieprzyjazny osobom starszym, a większość kursów realizowanych 
przez powyższe linie (szczególnie 2 i 8, będące jednymi z najważniejszych linii w mieście). Rozumiem, że do 
czasu otwarcia zajezdni Chocianowice możliwości taborowe mogą być ograniczone, natomiast niniejszym 
proszę o: 

• Informację, jakie są możliwości obsługi przynajmniej 50% kursów w/w linii tramwajowych taborem 
niskopodłogowym – zarówno przed otwarciem zajezdni Chocianowice, jak i po; a także w miarę 
możliwości zwiększanie odsetka kursów na liniach 2, 8 i 16 obsługiwanych taborem niskopodłogowym. 

• Jakie plany zakupu nowego taboru niskopodłogowego ma Miasto i MPK na najbliższe 4 lata?  

Wierzę, że łódzcy seniorzy docenią lepszą obsługę swoich osiedli, co przełoży się na zwiększone korzystanie z 
usług łódzkiego transportu zbiorowego.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




